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                       Referat af bestyrelsesmøde nr. 7 af 2006-2007 

                          Torsdag, den 15. februar 2007 kl. 19:00 

 

 
Tilstede: Formand: Per T(3)  mail: thing@it.dk 

 Kasserer: Henrik(46)  mail: hegr@post3.tele.dk 

  Per J(1)  mail: ph@alb.dk 

Afbud:  Peter(29)  mail: p.venoe@safeexit.dk 

 

Afholdes hos:  Henrik(46) 

Referent:  Per T(3) 

 

Dagsorden:  1. Godkendelse af sidste referat 

  2. Orientering siden sidst/beslutninger 

  3. Næste møde 

  

 
Ad. 1 - Godkendelse:  

Referatet fra bestyrelsesmøde nr. 6 af 2006-2007 den 18. januar 2007 blev godkendt. 

 

Ad. 2 - Orientering siden sidst/beslutninger: 

 

- Per T 

 1) Mads’ farvesag 

 Per J og Per T har været til møde på kommunen denne torsdag omkring farvesagen.  

 Kommunen ønsker en drøftelse om farver på den kommende ordinære generalforsamling 

og forventer en ansøgning omkring farvesætning i bebyggelsen.  

 Vi har overfor kommunen meddelt, at vi arbejder videre med en godkendelse af de 

farver, som er vedtaget på tidligere generalforsamlinger.  

  

2) Tegninger – Forslaget fra Eva(19)  

 En kopi af de tegninger som ligger hos Brockhuus er blevet købt. Det kostede en anelse 

mere end tidligere oplyst, cirka kr. 260,00.  

 Bestyrelsen vil udfærdige et skema over, hvilke tegninger der forefindes og udsende 

skemaet til alle. Vi vil også prøve at skanne tegningerne ind som dokumenter, og se om det 

virker i praksis. Mere herom senere.  

 

 3) Legepladsen 

 Leif(32) har foreslået, at vi bestiller almindeligt strandsand til legepladsen i stedet for 

faldgrus, når den skal fyldes op. Sandet vil komme til at ligge i den ende hvor rutsje 

banen ender og kan således benyttes til leg.  

 Bestyrelsen hilser forslaget velkommen og vil sætte aktiviteten med at få lidt af 

faldgruset ned i den anden ende – på Grøn Dag.  
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 4) Det ulige bed 

 Grus til at fylde hullet op er med er ikke bestilt ligesom tilbudet på asfaltarbejde ikke er 

udført. Per følger op.  

  

 5) Dødsfald 

Bestyrelsen har sendt en bårebuket på foreningens vegne i forbindelse med Hans 

Hellstrøm’ død. 

  

6) Indkommet post 

 Mail korrespondance fra kommunen omkring farvesagen.  

  

 7) Vejfest 

 Linda(5) og Helle(9) vil gerne stå for arrangementet, og har du lyst til at være med i 

planlægningen – så kontakt Linda eller Helle.  

  

 8) Den ordinære generalforsamling 2007 

 Bestyrelsen har modtaget et forslag fra Mads(2) som videregives i bilagsmaterialet for 

den ordinære generalforsamling.  

  

 9) Velkommen til et nyt medlem(nr. 21) 

 Et stort velkommen til Jette Husum og hendes to børn, Ditte og Andreas, som flyttede 

ind i deres hus i december måned. 

  

- Henrik 

 10) Regnskab 2006  

 Regnskabet er revideret og godkendt af Helle(1).  

  

 11) Fastelavn afholdes lørdag, den 17. februar 2007 kl. 11:00. 

 Velmødt.  

 

- Per J 

 12) Facader og Gavle 

 Bestyrelsen har modtaget dette svar fra Miljø- og Planforvaltningen i kommunen omkring 

vores forespørgsel om ændring af facader og gavle: 

 ’Miljø- og Planforvaltningen vil ikke kunne anbefale en ændring af murenes udseende eller 

ændring af træværkets udformning. De gule mure er sammen med det lodrette træværk 

bærende for sammenhængen og harmonien i bebyggelsen, som giver dette område en 

særegen karakter og klasse.’  

 Bestyrelsen lukker sagen.  

 

 13) Brugergruppen 

 Intet nyt. 

 

Ad. 3 – Næste møde 

  

 Ikke fastsat pga. den ordinære generalforsamling 2007.  


